
Närvarande: 

Lars Henriksen, ordförande 

Ylva Mellin, vice ordförande 

Lars Håkansson, kassör 

Lina Falk, sekreterare  

Peter Mattsson, hästskovarpa 

Mikael Nilsson, gotländska idrotterna 

Jan Larsson, adj. kansliet, varpakonsulent 

 

 

Protokoll nr 3 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2024-08-07 

 

§ 31. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.  

§ 32. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  

§ 33. Protokolljustering. Protokoll 2024-05-08. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 34. Skrivelser 
Postlistan har bifogats dagens sammanträde och godkändes. 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes därefter.  
 
§ 35. Licenser/Övergångar  
Inga aktuella övergångar att hantera. 
 
§ 36. Återstartsstöd.  
Kils HVK 
Ansöker om en summa på totalt 10 000kr för ett återstartspaket i syfte att rekrytera fler 
medlemmar till föreningen. Summan avser inköp av material, aktiviteter, ”prova på kväll” 
och bidrag för att hålla nere medlemsavgifterna. 
 
VU beslutade att godkänna ansökan på 10 000 kr med ett förtydligande om att bidraget inte 
får användas för att subventionera medlemsavgifter och tävlingsavgifter. 
 
Bäl IF 
Ansöker om en summa på totalt 3 000 kr för en midsommartävling som arrangerades av 
föreningen under 2024 med totalt 16 kastare. 
 
VU beslutade att godkänna ansökan. 
 
Västergarn IF 
Ansöker om en summa på totalt 6 800kr för inköp av pärkbollar till Klinteskolan där 
ungdomar dagligen spelar pärk på rasterna. 
 



VU beslutade att godkänna en summa på 3 500 kr för pärkbollar herr. Pärkbollar för 
ungdomar finns att hämta på kansliet. 
 
Mulde VK 
Ansöker om en summa på totalt 10 000 kr för inköp av en varpabod. Föreningen har fått 
möjlighet att köpa en arbetsbod för förvaring av material. Ansöker om ett bidrag till denna 
bod på ovan summa. 
 
VU beslutade att godkänna ansökan. 
 
Samtliga godkända ansökningar ska inkomma med redovisning i Nabben. 
 
 
§ 37. Rapporter 
Ordförande 

• Svenska Varpaförbundets representant vid SM i hästskokastning i Mora 19-21 juli 
2024 

• Svenska Varpaförbundets representant och tävlingsledare vid SM i Varpa i Stånga, 
Gotland. 26-28 juli 2024 

• Henriksen frågar till nabben nr 3 2024 är klar. 
• Löpande arbete 

 

Ylva Mellin  

● Inget nytt 
 

Sekreterare 

• Inget nytt 
 

Kassör  

● Lottning SM Stånga Individuellt, centimeter och tremannalag 
● Resa till SM i Stånga 24-29 juli 
● Besvarat enkät angående SF statistik 
● Besvarat enkät angående återstartsstöd 
● Besvarat enkät angående projektstöd 65+ 
● Ekonomiöversikt balans och resultat 2024-01-01 – 2024-08-01 bifogas dagens 

sammanträde 
● Påbörjat lottning för tvåmanna och par 

 
Peter Mattsson 

• Inget nytt 
 

Mikael Nilsson 

• 10-14/7. Stångaspelen 



 

Varpakonsulenten 

Har gjort: 

• 27 juni. Årsmöte sportalliansen 
• Arbete inför och efter SM Varpa individuellt, cm och tremannalag i Stånga 
• Arbete inför kommande SM Varpa par och tvåmannalag i Stånga 
• 5 augusti. Möte med Gotlands Varpaförbund, Garda IK, IF Varpa  
• Ansöker om ledighet följande datum:  

aug 8, 15, 22, 29 
sep 5, 9, 10, 11, 12 
ok 23, 24, 28  
Godkännes. 

• Löpande arbete. 
 

§ 38. SM  

SM i Mora  

Bra genomfört SM. Bra arbete med sponsorer inför SM:et. 

 

SM Stånga  

SM i Stånga flöt på bra. Ungefär 100 deltagare.  

 

Båda SM-tävlingarna genomfördes med gott samarbete och glädje på plan. 

 

§ 39. Ekonomi, Projektstöd 65+, Vuxenstöd, LOK-stöd, Idrottsmedel. 

IdrottOnline 

Samtliga grupper som föreningar haft sparade i samband med lokstödsansökningar på 

IdrottOnline har raderats. Detta innebär mycket mer administrativt arbete till föreningarna. 

Ärende är inskickat till RF med synpunkter. 

 

VU beslutade att Janne gör en sammanställning över samtliga licenser för kastare 65+ inför 

kommande styrelsesammanträde. På kommande styrelsesammanträde ska frågan kring 

fördelning av projektmedel projektstöd 65+ diskuteras.  

 

§ 40. Beslut om inköp 

Inget nytt. 

 

§ 41. Nabben 

Nabben nr 3 2024 har manusstopp början av vecka 34. 

Samtliga i VU uppmanas att skriva till nästkommande nummer. 

 

§ 42. Höstkonferens 23-24 november 

VU beslutade att höstkonferensen 23-24 november ska hållas i Stockholm. 

 

 



§ 43. Övriga frågor 

Riksidrottsforum 9-10 november 

Lina kan inte närvara på kommande riksidrottsforum.  

 

VU beslutade att Janne tar kontakt med Margareta Sasse för att se om hon tillsammans med 

Mikael Nilsson kan delta på riksidrottsforumet.  

 

§ 44. Nästa VU-möte  

Nästa VU-möte den 18 september kl 18.45 ställs in då styrelsemötet är nära inpå. Förslag om 

att nästkommande styrelsesammanträde flyttas till den 18 september istället. Janne får i 

uppdrag att kolla med övriga deltagare.  

§ 45. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

7 augusti 2024 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


